
Forslag til årsmøtet 11/3-21 – sak 2 

 
Mottatt 17/2-21 

 

Emne: Vanndam i gata ved Strandparken 110 og 112. 

Hei! 

Når det regner, danner det seg en diger vanndam foran Strandparken 110 og 112. 4/11-20 sendte 

jeg et brev til Horten Kommune om saken og ba Kommunen å gjøre noe med dette. Kopi av brevet er 

vedlagt. 

Jeg kan ikke se at jeg har mottatt svar fra kommunen om saken. Kanskje dette er noe som 

Strandparken Vel  

kan ta opp med kommunen, både å etterlyse svar på brevet og å få kommunen til å ta tak aksjon. 

Velforeningen har uten tvil mye mer gjennomslag hos kommunen enn jeg som enkeltperson. 

Jeg foreslår altså til Årsmøtet at Strandparken Vel tar opp denne saken med kommunen. 

  

Med vennlig hilsen 

Erik Sevaldsen 

(vedlegg brev til kommunen) 

 


